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INTERPELACJA 

 
dot. nawierzchni chodnika pomiędzy boiskami przy ul. Halszki w Parku 
Kurdwanów 
 
 
 

Szanowny Pan 

Prof. Jacek Majchrowski 

Prezydent Miasta Krakowa 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

           zwracamy się z uprzejmą prośbą, o podjęcie działań w sprawie zmiany 

nawierzchni chodnika z kamienistej na twardą, pomiędzy nowopowstałymi 

boiskami przy ulicy Halszki w Parku Kurdwanów. Podczas użytkowania chodnika, 

kamyki rozsypują się po powierzchni boisk, co skutkuje uszkodzeniem nawierzchni 

tych boisk, dodatkowo stwarzają zagrożenie dla osób korzystających z tej 

przestrzeni. Jestem po rozmowach z mieszkańcami dzielnicy, którzy liczą na 

szybkie załatwienie spraw. 

 

 

Z wyrazami szacunku  

Rafał Komarewicz 

Dominik Homa 


